
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag d. 7.12 2023 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres ”Jule” tapas efter 
mødet.  
 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille 
van Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr 
Søndergaard 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter: Nina Levinsky Thorsboe. 
 
Elever: Ida Degn; Clara Fischer Rønde 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

Anne-Mette  
Sheymaa 
Nina  
Maj 
Ida 

  

  

  

  

  

  

  

  

Møde- 
leder  

 Pernille  
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Vi udskyder punkt 5 om SFO til næste møde. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 16.11.23 v./Pernille 

 

Referatet er godkendt. 



 

 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt  Sofie spørger ind til aktiviteter i SFO´en, 

hvor der i visse tilfælde har været en uheldig 

opdeling i drenge og piger. Det samme gælder 

Luciaoptoget, hvor der er et ønske om at 

deltagelse i optoget både er for piger og 

drenge. Vi aftaler at man fremover kan spørge 

hvem der har lyst til at deltage, så der også er 

mulighed for at drenge kan være med. 
17.10- 
17:15 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 

 

 Suppleringsvalget status v/AR 

 Personalenyt v/alle 

 Nyt fra PPR v/AR 

 Nyt vedr. byggeriet v/AR 

 Proces vedr. anbefalingerne fra 
Tænketanken v/AR 

 

 

 

Annette informerede om suppleringsvalget, 

hvor Andreas er valgt til bestyrelsen og Nina 

som suppleant.  

Annette informerede om processen omkring 

ansættelse af ny afdelingsleder, hvor firmaet 

Komponent er tilknyttet som 

konsulentbureau. Vi afgør i den nærmeste 

fremtid hvem fra bestyrelsen der deltager i 

processen omkring ansættelse. 

Annette informerede også om nyt fra PPR, 

hvor vi nu har fået tilknyttet to nye 

psykologer, og vi ser frem til et godt og 

konstruktivt samarbejde med dem begge. 

Rasmus informerede om byggeriet. 

Annette informerede om tænketanken for det 

gode forældresamarbejde. Der har været fire 

møder, hvor overskriften har handlet om 

samarbejde mellem skole og hjem. 

Konklusionen er landet på tre temaer: Om de 

rette mødeformer og rum, om brug af digitale 

platforme, samt om bæredygtighed, børn og 

familieliv. SBU har anbefalet at skolerne 

arbejder videre med de to første temaer, og 

SBU arbejder selv videre med det sidste tema. 

 

17:15- 
17:30 

5. Orienteringspunkt   
Sagsfremstilling: 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFO jf. bilag 
v/MDJ 
 

 

Punktet udgår til næste gang. 

17:30- 
17:35 

6. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling:  
Princip for lejrskole jf. bilag 
 

 

Princippet er godkendt. 

17:35- 
18:00 

7. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling: 

 

Annette informerede om Ungebyrådets 

anbefalinger om senere mødetider.  



 

Sag fra SBU. Skolebestyrelsen bedes tale stilling 
til Ungebyrådets anbefaling om senere 
mødetider for udskolingselever samt et øget 
fokus på søvn. 
Tre bilag vedhæftet til sagen.   
 

 

 

Konklusionen er, at SB ikke har et ønske om 

at eleverne får senere mødetider, men at der 

til gengæld vil være et øget fokus på gode 

søvnvaner, samt at hvis der kommer en 

beslutning om senere mødetider fra Skole- og 

Børneudvalget, bør det gælde for alle skoler i 

Roskilde.  

 

Lærerne i udskolingen er også blevet spurgt 

ind til deres holdning til senere mødetider for 

eleverne, og de havde følgende argumenter: 

 

 Alle skoler eller ingen skoler i 

Roskilde bør deltage 

 Vil være svært for en del elever at 

administrere skytimer 

 Første modul oplever lærerne at have 

”den bedste undervisning” 

 Eleverne vil gerne bevare de korte 

skoledage 

 Bekymret for om det er en spareøvelse 

 8. årgang og 9. årgang er adspurgt og 

de vil helst møde kl. 8:00 

 Mange elever har fritidsjob eller sport, 

der starter 15-16:00 

 Dårlige erfaringer med online 

undervisning – særligt de svage elever 

får ikke nok udbytte af onlineuv 

 Mange familier har morgenrutiner 

 Flere af vores elever følger mindre 

søskende i SFO eller til skole om 

morgenen 

 

Annette og Rasmus laver et udkast til en 

samlet udmelding fra SB, der præsenteres på 

næste møde. 

18:00- 
18:05 

8. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Clara fortalte om arbejdet i elevrådet, hvor 

der er nedsat følgende udvalg: 

 

 Hygiejne udvalg 

 Bold udvalg 

 Ude udvalg 

 Kantine udvalg 

 Fest udvalg 

 



 

 

I kantinen er der nu kommet planter, en 

”forslagskasse”, hvor eleverne kan komme 

med forslag til menuen, og der arbejdes på at 

installere lidt stille og rolig musik, der kan 

nydes mens man spiser i kantinen. 

Der opfordres til en bedre kontakt med 

foreningen Danske Skoleelever. Rasmus 

følger op på det. 

 

18:05- 
18:10 

9. Punkter til næste møde 
 
 

 

Der inviteres til formøde til næste SB for nye 

medlemmer, hvor dagsordenen er 

introduktion til SB arbejdet. 

 

Mål og indholdsbeskrivelse for SFO. 

 

Sagsfremstilling om det gode 

forældresamarbejde, ved Annette. 

 

Udkast til samlet udmelding fra SB 

vedrørende senere mødetider, ved Annette og 

Rasmus. 

 

 

18:10 10. Tapas  

 


